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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Nyugati bérek helyett keleti vendégmunkások?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Pénzügyminiszter  úr  szeretne ma annyit  keresni,  mint  10 évvel  ezelőtt?  Gondolom nem, de ha
mégis,  akkor  költözzön  Kelet-Magyarországra,  ugyanis  Szabolcsban  ma,  2019-ben  épp  annyit
keresnek a munkavállalók, mint amennyit a fővárosban 10 évvel ezelőtt lehetett megkeresni. Az
Önök bérfelzárkóztatása annyira sikeres, hogy elég 2-3 órát utazni a fővárostól keletre vagy délre
ahhoz, hogy bérek tekintetében 10 évet repüljünk vissza az időben. Ma Borsodban 173 ezer forint,
Békésben 163 ezer forint, Szabolcsban pedig 153 ezer forint a havi átlagkereset.

És ezek után Orbán Viktornak volt bátorsága azt nyilatkozni két héttel ezelőtt, hogy Magyarország
jól  fizető  munkahelyeket  ajánl  a  főváros  mellett  vidéken  is!  Mégis  milyen  munkahelyekről
beszélnek Önök? A borsodi szalagmunkáról 150 ezerért? Vagy az a jól fizető munkahely, ahol lehet
évi  400  órát  túlórázni,  mert  Deutsch  Tamás  szerint  a  magyar  ember  örömmel  marad  bent  a
munkahelyén műszak után is?

Önök nem ismerik a valóságot. A vidék Magyarországán a legtöbb dolgozó előtt 3 lehetőség van.
Ha nem tetszik az egyik szalagsor, át lehet menni a másik mellé, ezért sokan inkább a harmadik utat
választják,  elköltöznek  nyugatra.  Erre  pedig  mi  az  Önök  válasza?  Hoznak  be  olcsó  keleti
vendégmunkást, csak béreket ne kelljen emelni. Szerintünk Magyarországnak nyugati bérekre van
szüksége, Önök szerint meg keleti vendégmunkásra.

Tiszaújvárosi konténerváros. Mond ez Önnek valamit? Segítek. A MOL területén építkezés zajlik a
helyiek  szerint  azért,  hogy  ezres  nagyságrendben  szállásoljanak  el  török  vendégmunkásokat.
Miniszter úr! Miért titkolják el ezt? A magyaroknak joguk van tudni, hogy kiket költöztetnek a
városainkba, falvainkba!



Ezért  legyen  kedves  tájékoztatni:  kiknek  épül  a  tiszaújvárosi  konténerváros,  és  nem  tartja-e
veszélyes  üzenetnek,  hogy már  egy részben  állami  cég  is  a  bevándorlókra  esküszik  a  magyar
munkaerő helyett? Várhatóan milyen hatással lesz ez a magyar munkavállalók munkabérére?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. március 21.

Tisztelettel,

Jakab Péter

Jobbik
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